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Varsinais-Suomen ilmastovastuujaoston / Canemure-

alueyhteistyöryhmän kokousten yhteenvedot 

 

Yhteenveto 11.1.2021 kokouksesta 

 

Ilmastovastuujaosto hyväksyi osaltaan tiekarttaluonnoksen maakuntahallituksessa 
käsiteltäväksi ja hyväksyttäväksi. 

 

Yhteenveto 19.2.2021 kokouksesta 

 

Kokouksen teemana oli rakentamisen ja rakennusten rooli ilmastopäästöissä ja näiden 
päästöjen vauhdittamismahdollisuudet. Valonian Riikka Leskinen esitteli rakentamisen 
tunnuslukuja ja taustaa. Ympäristöministeriön Ari Ilomäki kertoi alustuksessaan rakennuksen 
vähähiilisyyden säädösohjauksen tilanteesta. Projektijohtaja Kaisa-Reeta Koskinen Helsingin 
kaupungilta kertoi kokemuksia rakennusten päästövähennysten vauhdittamisesta. Alustusten 
pohjalta käytiin vilkas keskustelu aiheesta. 

 

Yhteenveto 23.4.2021 kokouksesta 

 

Kokouksen teeman oli yhdyskuntarakenteen ja kaavoituksen ilmastovaikutukset ja niiden 
kautta päästöihin vaikuttamismahdollisuudet. Varsinais-Suomen liiton Aleksis Klap esitteli 
maakunnan tunnuslukuja ja suuntaviivoja yhdyskuntarakenteeseen liittyen. Varsinais-
Suomen liiton Heikki Saarento avasi olemassa olevien sopimusten ja suunnitelmien roolia 
alue- ja yhdyskuntarakenteen ohjaajina. Turun kaupungin Kristina Karppi kertoi case-
esimerkin ja kokemuksia ilmastokestävästä kaavoituksesta. Alustuksen piti myös Aalto-
yliopiston professori Seppo Junnila, joka puhui muuttuvasta toimintaympäristöstä. Alustusten 
jälkeen käytiin keskustelua aiheesta. 

 

Yhteenveto 11.6.2021 kokouksesta 

 

Kokousaika oli varattu siihen, että jaoston jäsenet esittelevät oman taustaorganisaationsa 
ajankohtaisia asioita: mitä on tapahtumassa/suunnitteilla juuri nyt; nosto erityisestä 
onnistumisestä viime kuukausilta; minkä asian eteneminen/kehitys mietityttää; mikä asia 
vaatisi nykyistä vahvempaa yhteistyötä. Esittelyissä ja keskustelussa nousu esille yhteisiä 
teemoja, joita voidaan käsitellä laajemmin tulevissa kokouksissa. 


